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Schriftelijke vragen PVV Den Helder “Veiligheid Station Den Helder Centraal 
prioriteit” 
 
 
Geachte burgemeester, geacht college, 
 
Uit een recent bericht van het Noordhollands Dagblad (*) blijkt dat volgens Edwin de 
Hond (voormalig bestuurslid van reizigersvereniging Rover) de overlast op NS-station 
Den Helder Centraal de spuigaten uitloopt. Het station zou structureel onveilig 
worden gemaakt door daklozen, alcohol- en drugsverslaafden, alsmede andere 
overlastplegers en niet alleen in de avonduren, maar ook op klaarlichte dag. 
 
Dhr. De Hond heeft dan ook twee weken geleden via de griffier een brandbrief 
gestuurd aan burgemeester De Boer waarin de problematiek wordt beschreven, 
maar zou nog steeds geen antwoord hebben ontvangen. 
 
In het betreffende artikel laat een gemeentewoordvoerder optekenen dat de 
gemeente een convenant heeft met de NS-partners waarin afspraken zijn gemaakt 
over de situatie op en rond de stations Centrum en Zuid en dat naar aanleiding van 
de overlast o.a. de maatregel is genomen om het stationsgebouw in de avonduren te 
sluiten, inclusief de ondergrondse fietsenstalling. 
 
Tevens stelt de woordvoerder dat er afspraken zijn gemaakt over 
toezicht/handhaving rond het station en dat het stationsplein zou hebben meegelift 
op de actie bij het Julianaplein.  
 
De NS laat in het artikel echter weten dat zij als vervoerder over beperkte 
mogelijkheden beschikt en dat zij daarom in nauw contact staat met gemeente, 
politie en COA om te zien wat gedaan kan worden. Er zouden medewerkers van de 
NS surveilleren, maar dhr. De Hond stelt dat hij deze niet of nauwelijks ziet. Hij heeft 
in zijn brief aan de burgemeester dan ook de oproep gezet om de NS aan het werk te 
zetten. De meest eenvoudige oplossing op korte termijn zou de inzet zijn van 
zichtbaar personeel tijdens de openingsuren van de stationshal. 
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De PVV neemt de bevindingen van dhr. De Hond zeer serieus en maakt zich grote 
zorgen over de gang van zaken op NS-station Den Helder Centraal. De veiligheid 
van reizigers en andere bezoekers lijkt in het geding te zijn, wat ook negatieve 
effecten zal hebben voor de beeldvorming inzake Den Helder met alle gevolgen van 
dien. Immers, zoals dhr. De Hond terecht in het genoemde artikel laat optekenen, is 
het station een visitekaart voor onze gemeente en de NS. 
 
Daarom wil ondergetekende de volgende vragen aan het college stellen en dan in 
het bijzonder aan burgemeester De Boer: 
 
1) Klopt het dat er tot op heden nog geen reactie is gestuurd naar dhr. De Hond 
inzake zijn brandbrief? Zo ja, waarom is dat nog niet gebeurd & zo nee, kunt u dan 
aangeven wat uw reactie precies was? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
2) Deelt u de mening, kijkende naar o.a. de bevindingen van dhr. De Hond, dat de tot 
nu toe genomen maatregelen blijkbaar niet het gewenste resultaat hebben en nieuwe 
maatregelen op zo’n kort mogelijke termijn noodzakelijk zijn? Graag een gemotiveerd 
antwoord. 
 
3) Deelt u de mening, in het verlengde van vraag 2, dat het een armoedige maatregel 
is om het stationsgebouw en de ondergrondse fietsenstalling in de avonduren te 
sluiten, aangezien dat reizigers dupeert en niet de overlastgevers aanpakt? Graag 
een gemotiveerd antwoord. 
 
4) Kunt u zo gedetailleerd mogelijk toelichten op welke manier het stationsplein zou 
hebben meegelift op de actie op het Julianaplein? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
5) Deelt u de mening dat de door dhr. De Hond gegeven oplossing (inzet zichtbaar 
personeel) zo snel mogelijk moet worden overgenomen door de NS en dat eventueel 
ook gekeken moet worden naar inzet van Handhaving? Zo nee, waarom niet en 
welke maatregelen mogen reizigers en bezoekers dan wel op korte termijn 
verwachten? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
6) Kunt u aangeven of er een gedetailleerd register is waarin niet alleen alle 
incidenten op Helderse NS-stations wordt bijgehouden, maar waarin ook beknopt 
staat vermeld wie verantwoordelijk is voor een incident? (bv. “dakloze”, 
“drugsverslaafde”, “asielzoeker” etc.) 
Zo nee, waarom niet & zo ja, kunt u dat register zo snel mogelijk naar de Raad 
sturen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Vincent van den Born (PVV Den Helder) 
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BRON 
 
(*) 
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20230819_42673070?utm_campaign=w
hatsapp&utm_medium=referral&utm_source=whatsapp  
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